
1 
 

Zápisnica č.6 

zo zasadnutia Rady pre vnútorné hodnotenie kvality na EU v Bratislave 

konaného dňa 15. 12. 2023 online cez MS TEAMS 

 
1) Prítomní členovia rady: 

prítomní: M. Tumpach, E. Muchová, K. Brocková, N. Jankelová, R. Farkaš, E. Šoltés, P. Markovič, M. 

Grešš, R. Štefančík, M. Tkáč, Š. Rehák, J. Pekár, B. Biesiková, P. Dudová, A. Floreková 

2) Ospravedlnení: 

J. Péliová, G. Szabó, P. Konštiak, P. Gertler, T. Výrost, E. Baumöhl 

 

Program: 

1. Predstavenie hodnotenia žiadosti Fakulty podnikového manažmentu EU v Bratislave o zmenu osôb 

zodpovedných za študijný program predsedom pracovnej skupiny. 

2. Hlasovanie o rozhodnutí o predložených žiadostiach. 

3. Rôzne. 

 

K bodu 1: 

Zasadnutie Rady pre vnútorné hodnotenie kvality na EU v Bratislave (ďalej len RK EU v Bratislave) otvoril 

a v súlade s článkom viedol podpredseda RK EU v Bratislave, prof. Ing. M. Tumpach, PhD, ktorý v úvode 

privítal prítomné členky a členov RK EU v Bratislave  a predstavil program rokovania RK EU v Bratislave. 

Podľa programu vyzval doc. Ing. Š. Reháka, PhD. predstaviť hodnotenie žiadosti FPM EU v Bratislave 

o zmenu osôb zodpovedných za študijný program Ekonomika podniku. Docent Ing. Š. Rehák, PhD. ocenil 

prácu ďalších členov pracovnej skupiny - v zložení doc. Ing. P. Konštiak, PhD., doc. Ing. M. Grešš, PhD., 

doc. Ing. E. Baumöhl, PhD. a Alexandra A. Floreková. Zhodnotil, že žiadosť o zmenu osôb zodpovedných 

za študijný program Ekonomika podniku je v súlade so štandardmi SAAVŠ a odporučil RK EU v Bratislave 

žiadosť schváliť.  

 

K bodu 2: 

Prof. Ing. M. Tumpach, PhD. (ako predseda pôvodnej pracovnej skupiny) objasnil genézu posudzovania 

žiadosti o akreditáciu výberového predmetu s názvom Výskumný projekt predkladanou NHF EU 

v Bratislave. V rámci diskusie vystúpil prof. Ing. P. Markovič, PhD., DBA a pripomenul potrebu 

definovania tém výučby počas 13-týždňového semestra v informačnom liste.  

 

Pred hlasovaním o jednotlivých žiadostiach otvoril podpredseda RK EU v Bratislave diskusiu k článku 40, 

bod 11 Pravidiel pre vnútorný systém zabezpečovania kvality vysokoškolského vzdelávania na 

Ekonomickej univerzite v Bratislave (ďalej len Pravidlá), týkajúceho sa konfliktu záujmov v prípade 

študentov fakúlt ktorých žiadosti sa podávajú. V diskusii vystúpili pán doc. Ing. Štefan Rehák, PhD. a prof. 

Ing. Peter Markovič, PhD., DBA. ktorí vyjadrili názor, že (tak ako to bolo aj v minulosti) hlasovania 

o návrhu fakulty by sa nemali zúčastniť tak učitelia, ako ani študenti ktorí pôsobia na príslušnej fakulte. 

 

K uzneseniu RK  EU v Bratislave č. 1 

RK EU v Bratislave hlasuje o žiadosti o zmenu osôb zodpovedných za študijný program s názvom 

Ekonomika podniku   predloženej FPM EU v Bratislave. 

 

Výsledok hlasovania: 

Počet členov RK EU prítomných podľa článku 40, ods. 11 Pravidiel: 11 

Počet členov RK EU oprávnených hlasovať: 11  

Súhlas s návrhom: 11 

Nesúhlas s návrhom: 0 

Výsledok hlasovania: schválené 

 

K uzneseniu RK  EU v Bratislave č. 2 
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RK EU v Bratislave hlasuje o žiadosti o akreditáciu výberového predmetu s názvom Výskumný projekt 

predloženej NHF EU v Bratislave. 

  

Výsledok hlasovania: 

Počet členov RK EU prítomných podľa článku 40, ods. 11 Pravidiel: 11 

Počet členov RK EU oprávnených hlasovať: 11 

Súhlas s návrhom: 11 

Nesúhlas s návrhom: 0 

Výsledok hlasovania: schválené 

 

K bodu 3: 

Pán doc. Ing. Š. Rehák, PhD. otvoril diskusiu s návrhom, aby sa RK EU v Bratislave zaoberala otázkou 

autorského podielu v prípade výstupov posudzovaných v rámci výstupov tvorivej činnosti (VTČ). 

Podpredseda RK EU v Bratislave prof. Ing. M. Tumpach, PhD. následne poukázal problémy v organizácií 

pracovných priečinkov v ktorých sa nachádzajú materiály RK EU v Bratislave a súbežného používania 

viacerých platforiem. Súčasne uviedol ako príklad dobrej praxe stránku už zrušenej Akreditačnej komisie 

http://www.akredkom.sk/index.pl?tmpl=ziadosti, kde je možné aj 3 roky po ukončení činnosti tejto 

komisie, priamo nájsť číslo žiadosti, dátum doručenia a aj obsah príloh. Pán prof. Ing. P. Markovič, PhD. 

takisto vyjadril názor, že by sa mala používať jedna platforma, kde by sa na jednom mieste (priečinku) 

nachádzalo všetko potrebné – od samotnej žiadosti, cez predložené materiály až po stanovisko pracovnej 

skupiny a zápisnicu s prezenčnou listinou a výsledkom hlasovania RK EU v Bratislave. 

 

 

V Bratislave , dňa 18. 12. 2023      

 

 

 

           prof. Ing. Miloš Tumpach, PhD.  

          podpredseda RK EU v Bratislave 

 

 

Za správnosť vyhotovenia: 
Mgr. Martina Prejsová 

http://www.akredkom.sk/index.pl?tmpl=ziadosti

